



## CONSELL MUNICIPAL D'ESPORTS

### Acta número 4/2017

Acta de la sessió ordinària celebrada pel Consell Municipal d'Esports en data 13 de desembre de 2017.

A la vila d'Argentona, comarca del Maresme, el 13 de desembre de 2017 es reuneixen a les dependències municipals de l'Ajuntament d'Argentona per tal de celebrar sessió ordinària del Consell Municipal d'Esports els següents membres de la mateixa:

Sra. Montse Cervantes i Codina, regidora d'Esports i presidenta del Consell

Sr. Benito Rodríguez Claverias, representant del Club de Futbol Sala Olímpic d'Argentona

Sr. Iu Claus Soria, representant del Club de Futbol Sala Olímpic d'Argentona

Sr. Juan Sánchez Cañadas, representant de l'Handbol Club Laietà Argentona

Sr. Antoni Espejo Arrebola, representant de l'Handbol Club Laietà Argentona

Sr. Juan Francisco Fragošo i Escribano, representant del grup municipal del PP

Sr. Ricardo Fernández Vidal, president del Club Petanca Cros

Sr. Oriol Bruguera Gelpi, representant del Futbol Club Argentona

Sr. Xavier Rodríguez Sánchez, representant del Club Bàsquet Argentona

Sr. Albert Ribó Fabregas, representant Assoc. Esport. Futbol Veterans Argentona Burriac

Sra. Josefa Brillas Tamareu, representant de l'Associació Patinatge Artístic Argentona

Sra. Judith Espinalt i Brillas, representant de l'Associació Patinatge Artístic Argentona

Sr. Joan Burgués i Castellà, president del Club Bàsquet Argentona

Sr. Domènec Casabella Duran, representant dels Veterans/es de Bàsquet d'Argentona

Sr. Joan Burguera Pi, representant dels Veterans/es de Bàsquet d'Argentona

Sra. Montse Cacho Jiménez, representant del Club Esportiu Crazy Jumpers

Sra. Maica Alcalde Juandó, representant del grup municipal de Tots per Argentona

Sr. Xavier Collet Rabassa, representant dels Veterans/es de Bàsquet d'Argentona

Sra. Elena Sánchez Prieto, representant del Club Natació d'Argentona

Sr. Gil Mas i Julià, director d'Activitats Esportives

Sra. Lourdes Bosch i Castellà, tècnica aux. d'Esports

Sr. Miguel Àngel Fernández González, conserge zona esportiva

Sra. Lúdia Díaz Molina, secretària del Consell

Excusen la seva presència:

Sra. Núria Rus Parera, representant del CE Boccia 360 Argentona

Essent les 19:01 hores s'inicia la sessió amb el següent ordre del dia:



## 1. Aprovació de l'acta anterior

Conegut pels assistents l'esborrany de l'acta número 3/2017, de data 13 de setembre de 2017, s'aprova per unanimitat, prèvia esmena d'un error material en el segon cognom del Sr. Mario Lloret i Riera i el seu càrrec com a president del Club Natació d'Argentona.

## 2. Informació sobre les subvencions 2017

La **Sra. presidenta** explica que s'estan acabant d'enllestir els pagaments de les subvencions i que s'espera poder pagar-les abans que s'acabi l'any. Explica que Intervenció està intentar lligar-ho tot perquè tothom pugui cobrar el que li toca abans de final d'any, que després donaran com a marge el mes de gener per a justificar les despeses, encara que aquest termini no és definitiu, després de cobrar les subvencions.

La Sra. presidenta explica que això vol dir que si alguna cosa no quadra bé es reclamaria.

El **Sr. Gil Mas** explica que quan es facin les liquidacions definitives els ingressos i les despeses han de quadrar, que les entitats no poden acreditar superàvit perquè els diners són públics i no es poden donar subvencions a projectes que tenen superàvit. Comenta que l'any passat es van trobar amb alguna entitat que tenia més ingressos que despeses i no se'ls va poder donar la subvenció.

Remarca que les factures que acreditin per a fer la justificació han d'anar directament vinculades amb l'activitat que és objecte de la subvenció, les coses que es fan directament en els clubs.

El **Sr. Benito Rodríguez** pregunta si els comptes s'han de fer a final de temporada o a final d'any.

El **Sr. Gil Mas** contesta que en principi són anys naturals, però que és igual, el que s'ha de justificar és que els ingressos i les despeses coincideixin.

El **Sr. Benito Rodríguez** comenta que si presenta els comptes ara al desembre, no seran els mateixos que a final de temporada.

La **Sra. presidenta** respon que només s'ha de presentar el que s'hagi pagat fins a desembre.

El **Sr. Gil Mas** torna a reiterar que al final els ingressos i les despeses han de coincidir, tant si es per anys naturals com per temporada, no pot haver superàvit.

Comenta que es trobaven amb gent que posava 4.000,00 euros de despeses i 4.500,00 euros de benefici, llavors aquest cas no és subvencionable.



La **Sra. presidenta** comenta que l'any passat van haver de revocar tres subvencions a entitats per aquest cas.

El **Sr. Gil Mas** recorda que les factures han d'estar a nom de les entitats, han de ser objecte de la subvenció i, a més a més, es reclamarà el rebut conforme s'ha pagat aquesta factura. No només s'ha de presentar la factura, sinó que ha d'haver-hi un rebut conforme aquesta està pagada.

Comenta que tota aquesta informació es traslladarà per correu electrònic abans de finalitzar l'any.

El **Sr. Oriol Bruguera** comenta que ells han de pagar els arbitratges i que la Federació no fa rebuts.

La **Sra. presidenta** respon que els haurà de fer.

El **Sr. Gil Mas** comenta que sinó no porten els rebuts no cobraran les factures.

Continua dient que, tot i així, només han de justificar el 100% de la subvenció. Que un projecte de 100.000,00 euros, com és el del futbol, només es concedeixen 7.000,00 o 8.000,00 euros de subvenció, i que només s'ha de justificar amb factura i amb rebuts el 100% del que s'ha subvencionat, que és relativament fàcil.

La **Sra. presidenta** explica que una entitat esportiva no pot demanar la subvenció a dos llocs, una de les dues quedaria desestimada; per exemple demanar una subvenció esportiva i una de cultura per a la mateixa activitat.

Repeteix que intentaran pagar totes les subvencions durant el mes de desembre i que per a les justificacions donaran marge durant el mes de gener.

La **Sra. Maica Alcalde** comenta si això de demanar rebuts ara és per informe de la nova interventora.

La **Sra. presidenta** respon que els problemes que han hagut aquest any han estat perquè la interventora demanava rebuts en el seu informe.

Comenta que això és el més lògic i que ells no havíem pensat perquè estaven acostumats a fer-ho d'una altra manera. Que no es pot excusar només en això, però que totes aquestes coses noves han endarrerit, no només les subvencions d'esports, sinó les de tots els àmbits que han hagut de sol·licitar els rebuts a les empreses on havien fet les compres.



La **Sra. Maica Alcalde** pregunta si això ha estat motiu perquè no s'hagin pagat les subvencions del 2016

La **Sra. presidenta** contesta que les subvencions de l'any 2016 ja estan pagades. Que tothom ha cobrat, menys els que han tingut algun problema com per exemple les tres entitats que han tingut superàvit.

Continua dient que qui no ha cobrat és perquè no ha pogut justificar una part dels diners que reclamaven o per declarar superàvit.

El **Sr. Benito Rodríguez** pregunta si se pagarà com l'any passat, quan estigui tot el grup aprovat, o es farà individual

La **Sra. presidenta** contesta que quan tothom ho presenti s'autoritzarà el pagament des d'Intervenció a tothom.

Recorda que s'han d'esforçar perquè si comencen durant el mes de termini a no justificar-ho bé, això recaurà en les subvencions de l'any 2018 i Intervenció posarà pegues.

El **Sr. Gil Mas** comenta que sobretot s'esforcin en les memòries de justificació, que tot estigui ben detallat.

La **Sra. Maica Alcalde** comenta que està bé que tothom no s'hagi d'esperar a que presentin les subvencions la resta del grup.

La **Sra. presidenta** respon que abans tot era grupal i que ara estan aconseguint que es pugui fraccionar i que es pugui fer de diferent manera.

Comenta que quan estigui tot enllestit, suposa que abans de festes, se'ls avisarà.

El **Sr. Gil Mas** recorda que, en breus, envaran un correu electrònic explicant tot el tema de subvencions.

### **3. Calendari Consells Municipals d'Esports per a l'any 2018**

La **Sra. presidenta** comenta els dies proposats per les sessions del Consell d'Esports per a l'any 2018 que són:

14 de març, a les 19 hores

13 de juny, a les 19 hores

12 de setembre, a les 19 hores

12 de desembre, a les 19 hores



Explica que s'han posat a les 19:00 hores perquè es l'horari habitual fins ara, però que pel tema de la reforma horària es volia proposar fer les reunions a les 18:00 hores.

El **Sr. Gil Mas** recorda que hem de començar a caminar cap a la reforma horària i que els Plens ja es fan a les 18:00 hores

Una vegada consultada la proposta de fer les reunions a les 18:00 hores s'acorda que es mantingui a les 19:00 hores per majoria dels presents.

#### **4. Creació grup actualització normativa instal·lacions**

La **Sra. presidenta** comenta que en l'últim Consell es va parlar d'actualitzar la normativa d'usos de les instal·lacions esportives, a proposta també del Sr. Mario Lloret que havia observat que hi havia punts que s'havien quedat obsolets o no acabaven de cobrir les situacions actuals.

Explica que es va acordar revisar la normativa i que es faria un grup de treball per a fer aquesta tasca, i que es portaria una proposta de la normativa revisada al Consell d'Esports del mes de març.

Comenta que no es faran moltes reunions, que es tractaria de fer un primer esbós i després una ratificació. Que consisteix en que participi un grup de persones per fer un consens i que no la revisi només l'Ajuntament, tot i que les instal·lacions són municipals.

El **Sr. Gil Mas** comenta que ja hi ha un reglament aprovat pel Ple al 2010, i modificat al juny del 2013, i que això vol dir que el gruix ja està fet, que el reglament ja existeix, que es tracta de revisar-lo i actualitzar-lo.

Reitera que no és fer un reglament nou, és fer-li una revisió i anar polint aquells aspectes que es creguin que des del 2013 fins ara són nous. Recorda que s'haurà d'incorporar el nou reglament del pavelló vell

A pregunta qui voldria formar part d'aquest grup de treball, aquest queda format per les següents persones:

- Sr. Ricardo Fernandez
- Sr. Mario Lloret
- Sra. Maica Alcalde
- Sr. Francisco Fragoso
- Sr. Antoni Espejo
- Sr. Domènec Casabella



La **Sra. presidenta** els comenta que es posaran en contacte de seguida i els passaran documentació per a que comencin a repassar-la.

### **5. Festa de l'Esport**

La **Sra. presidenta** explica que fa temps van quedar en fer la Festa de l'Esport arran d'un acord de Ple proposat pel Partit Popular, i que no s'havien acabat de posar d'acord fins ara.

Continua explicant que van fer una primera reunió per a assentar unes bases, van revisar les que es van fer anteriorment que eren tant antigues que encara es pagava amb pessetes, i van fer una mica de reglament.

Sobre la festa explica que van quedar que es faria una tarda, quan abans es feia un sopar que s'havia de pagar.

El **Sr. Gil Mas** comenta que la festa a la tarda serà molt més àgil

La **Sra. presidenta** continua explicant que van dissenyar un acte a La Sala d'Argentona, que es faria una tarda-vespre, i van concretar el dia 11 de maig de 2018. Que falta definir el guió exacte de com aniria perquè encara no tenen els esportistes que seran nomenats ni premiats.

Explica que es va decidir que donarien premis als millors esportistes del 2017, tant masculí i femení. Que alguns premis seran en metàl·lic i altres en trofeu. Que el més important no és la quantitat, sinó el significat que tindrà aquest guardó per a la persona que surti escollida. Que es diferenciaran les categories d'infantil, cadet i juvenil, tant masculí com a femení, i que l'única norma és que estiguin empadronats a Argentona.

La Sra. presidenta aclareix que pot ser una persona que estigui competint individual o en equip fora d'Argentona, però que estigui empadronat en Argentona. Que també es premiarà al millor equip 2017, infantil, cadet i juvenil. Que hi haurà l'apartat de mencions especials en la que es lliurarà un trofeu, o a l'esportista de l'any, o a la trajectòria esportiva, a persones que han dedicat tota la seva a l'esport.

La **Sra. Elena Sánchez** pregunta si aquesta persona que es premia per la seva trajectòria ha de ser per fer tasques en equips del poble, o poden ser de fora?

El **Sr. Gil Mas** respon que no, que han de ser d'equips del poble, per l'Esport Argentoní.

La **Sra. presidenta** explica que nosaltres no tenim coneixement d'una persona que ha estat treballant a Perpinyà, però que un esportista que està jugant amb el Perpinyà sí que



ho sabem si té la família aquí. Continua dient que la tasca d'aquest entrenador és molt més difícil de valorar, en canvi, la dels jugador no.

La Sra. presidenta comenta que es pot proposar i ja ho valorarà la comissió triada.

El **Sr. Gil Mas** explica que aquestes mencions especials acostumen a ser gent vinculada al poble, però al final és la comissió qui decidirà.

La **Sra. presidenta** comenta que és el primer any i que si alguna cosa falla o no queda fluixa, al pròxim any no hi ha res que no es pugui afegir.

Explica que la data màxima d'entrega dels nominats han proposat que sigui el dia 31/12/2017 i que ja s'han enviats correus al respecte.

El **Sr. Gil Mas** explica que és important que el jurat tingui a sobre la taula les propostes de jugadors de cada club.

Demana una mica d'ajuda i l'esforç, comenta que ja hi ha clubs que quan els seus esportistes guanyen algun torneig els envien un correu per fer-los coneixedors.

La **Sra. presidenta** explica que tenen recollides totes les informacions que envien els clubs, que miren l'hemeroteca de tot l'any i tot el que s'ha publicat, però que els sabria greu que se'ls escapés alguna cosa i que quedés en el tinter alguna persona que sigui mereixedora.

Explica que el jurat està constituït per les següents persones:

- Sr. Iu Claus – Club Futbol Sala Olímpic
- Sra. Marta Lledó - Jumpers
- Sr. Xavier Rodríguez – Club Bàsquet
- Sr. Joan Vera – ICV-Compromís per Catalunya
- Sr. Fran Fragoso – Partido Popular
- Sra. Montse Cervantes – Regidora d'Esports

Que es reuniran en tres sessions i que l'acte l'acabaran d'explicar en el pròxim Consell quan ja el tinguin del tot definit, i faltará un mes i mig per a la Festa.

## **6. Donar efectivitat a instància del Síndic de Greuges**

La **Sra. presidenta** comenta que aquest és el punt més conflictiu de l'ordre del dia.

Explica que han rebut un carta del Síndic de Greuges recordant-los que hi ha una llei que prohibeix fumar, entre altres, en les instal·lacions municipals esportives. Que el Síndic



envia les recomanacions una vegada més, i vol saber què pensen. Continua dient que ells han contestat que en espais tancats ja no es fuma, però els recomanen que no es fumi tampoc en els espais oberts.

El **Sr. Gil Mas** explica que el Síndic els insta a que prohibeixin fumar a la totalitat de les instal·lacions, ja siguin o no a l'aire lliure.

La **Sra. presidenta** enumera les recomanacions que són:

1. Es prohibeix el consum de tabac a la totalitat de les instal·lacions municipals esportives i culturals on es desenvolupin activitats per a infants, encara que no siguin utilitzades exclusivament per a ells i encara que estiguin ubicades a l'aire lliures.
2. Es prohibeix el consum de tabac a la totalitat de les terrasses de bar de les instal·lacions municipals esportives i culturals on es desenvolupin activitats per a infants, encara que estigui ubicades a l'aire lliure.
3. Es prohibeix el consum de tabac a la totalitat de parcs infantils.
4. Se senyalitzi aquesta prohibició convenientment a llocs visibles.
5. Informi al Síndic de les instal·lacions municipals esportives i culturals on es desenvolupen activitats per a infants i en quines d'aquestes instal·lacions hi ha espais on s'autoritza el consum de tabac.

Comenta que el primer pas que era prohibir fumar dintre de les instal·lacions ja està fet, però que no està fet en les zones a l'aire lliure, que això deixa un ventall obert, explica que el Síndic els recomana, que no els obliga, tot i que amb el temps pot arribar a sancions.

La Sra. presidenta explica que ho porten al Consell perquè tothom pugui dir la seva, i decidir entre tots si és convenient deixar fumar o no en les zones a l'aire lliure de les instal·lacions esportives que serien el camp de futbol, les terrasses del pavelló i la terrassa de la piscina.

El **Sr. Gil Mas** afegeix que també estan incloses totes les instal·lacions municipals esportives que estan en els veïnats de Madà, Les Ginesteres i el Cros, i que no es pot fumar en tot el perímetre.

El **Sr. Domènec Casabella** pregunta si tampoc es pot fumar en el pàrquing.

La **Sra. presidenta** contesta que el pàrquing el deixaria a banda perquè allà no van a entrenar la canalla.

El **Sr. Domènec Casabella** pregunta si això és una recomanació, o arribarà el punt que sigui una prohibició





La **Sra. presidenta** contesta que de moment és una recomanació.

El **Sr. Oriol Bruguera** comenta que ell no fuma i menys al camp de futbol, que fins i tot el fum li molesta, però que pensa que és un dels llocs on costarà més imposar aquesta norma.

La **Sra. presidenta** explica que al camp de futbol del FC Barcelona van aconseguir que surtin a fora a fumar.

El **Sr. Oriol Bruguera** comenta que en la llotja del camp de futbol del Barça i del Espanyol la gent fuma i pren alcohol.

La **Sra. presidenta** especifica que deu ser en una zona privada on no tenen accés els nens. Que a la zona que té accés la "plebe" no es pot fumar. Continua explicant que igualment aquest és un camp municipal i és diferent a un camp privat d'un club com el Barça.

El **Sr. Gil Mas** explica que si es decideix que no es pot fumar en les instal·lacions esportives, ells ja s'encarregaran de fer la normativa i d'acabar de col·locar els rètols.

La **Sra. presidenta** explica que tothom sortirà guanyant molt perquè no s'evitaran situacions com a trobar burilles a la gespa que és repulsiu.

La **Sra. presidenta** informa que recomanat ja està, que en algun lloc posa prohibit fumar.

El **Sr. Gil Mas** recorda que en el reglament d'instal·lacions ja posa que està prohibit.

Que el Síndic ens insta, no a que ho prohibint que ja està, sinó que a més a més ho retolem i ho fem saber a tothom.

La **Sra. presidenta** explica que el Síndic ha dit: "l'anterior vegada em va dir que havíeu prohibit fumar", i ara diu "ho esteu portant a terme?".

La **Sra. Maica Alcalde** comenta que prohibir una cosa que no es fa és una tonteria.

La **Sra. presidenta** explica que ella pensa que s'ha de deixar de fumar en el camp de futbol, i que per això hi ha diverses portes, perquè la gent surti fora a fumar fora, nosaltres posarem un cendrer perquè ho facin. Explica que hi ha canalla a la zona de vestidors del camp de futbol, com també podria parlar de la piscina, encara que no sap si la piscina tindria excepció perquè té una porta externa.



Explica que hi ha excepcions, encara que el Síndic no les fa, ells diuen instal·lacions esportives municipals en general. La normativa sí que diu que terrasses que tinguin una entrada o sortida a part de la instal·lació, tenen certa excepcionalitat. Que ells, en principi, mirarien de no contemplar-ne cap, si es posen ho fan bé.

Comenta que ella pensa que prohibir fumar no està malament, que abans es fumava a les discoteques i ara no es fa, la gent surt fora i no passa res, que ens hem acostumat tots.

Sobre un petit debat sobre el tema.

El **Sr. Gil Mas** explica que el tema es pot plantejar diferent. No plantejar el tema prohibir, sinó el tema salvaguardar als nens que estan al camp.

El **Sr. Ricardo Fernández** explica que aquesta és la dinàmica que es fa al col·legi, els monitors, etc.; però si al camp de futbol es posa un cartell a la persona que estigui allà de responsable li crees un problema.

El **Sr. Gil Mas** respon que aquest problema serà de l'Ajuntament, ja és mirarà com s'implanta i les eines que es donaran als conserges que estiguin allà.

Continua el debat sobre el mateix tema, parlant diverses persones sobre els mateixos plantejaments.

El **Sr. Gil Mas** demana una mica de consens perquè el que tenen clar és que és un debat complicat.

Continua el debat sobre si fumar o no parlant diverses persones sobre les mateixes qüestions.

La **Sra. Elena Sánchez** comenta que hi ha una cosa que no entén sobre la porta. Pregunta si una persona pot fumar al bar de la piscina, quina diferència hi ha que puguis fumar perquè hi ha aquella porta que dona a fora o no.

La **Sra. presidenta** especifica que no havia dit exactament això. Explica que la normativa diu que un bar d'una instal·lació municipal que té entrada i sortida pròpia, separada de la instal·lació, hi ha una excepcionalitat i es pot habilitar una zona per a fumar en aquest espai.

La **Sra. Elena Sánchez** diu: "d'acord, en una zona habilitada, no en tot el bar"

La **Sra. presidenta** comenta que sí, que només en una zona habilitada en la zona a l'aire lliure.



També comenta que l'única instal·lació que tenen amb aquestes característiques, ara mateix, és el bar de la piscina, però que si no deixen fumar en el bar del pavelló tampoc deixaran fumar en el de la piscina, que al cap i a la fi surten a la porta i ja està.

Sotmesa a votació la proposta de no fumar en totes les zones de les instal·lacions esportives, incloses les de a l'aire lliure, s'aprova per la majoria dels assistents.

La **Sra. presidenta** comenta que treballaran una campanya per mirar com s'implanta.

La **Sra. Maica Alcalde** pregunta si ja hi ha pressupost per a retolar.

La **Sra. presidenta** respon que no estava previst però que en tindran.

## **7. Urgències**

No se'n formula cap

## **8. Precs i Preguntes**

El **Sr. Miguel A. Fernández** comenta que l'altra dia parlaven del tema dels cartells de publicitat ...

La **Sra. presidenta** respon que cadascú s'ha de penjar els seus cartells, que ja no ho fa l'Ajuntament.

El **Sr. Joan Burgués** pregunta com s'ha de fer.

La **Sra. presidenta** respon que cadascú llogui una empresa amb elevador que ho pugui fer.

Que abans ho feia el conserge, però ara no es pot fer així pel tema dels riscos laborals.

Explica que la pancarta de la Marató es penjarà del balcó de l'alcalde perquè no es pot penjar d'enlloc.

Comenta que poden aprofitar quan venen a penjar alguna cosa per a l'Ajuntament, però els hauran de pagar ja que l'Ajuntament no podrà pagar aquestes hores, encara que suposa que serà més econòmic ja que no pagaran transport.

El **Sr. Francisco Fragoso** pregunta si no hi havia un màquina elevadora al pavelló.



La **Sra. presidenta** respon que ja no hi és, a més a més, que la màquina ni es pot deixar a ningú, ni els conserges la poden fer servir perquè no tenen la titulació.

El **Sr. Ricardo Fernández** pregunta si algú amb el carnet la pot fer servir.

El **Sr. Gil Mas** respon que la municipal no, que la secretària no deixa, al igual que no es pot fer servir un vehicle de l'Ajuntament

La **Sra. Elena Sánchez** reitera la idea que és un tema burocràtic, i pregunta si qualsevol entitat pot col·locar una pancarta on vulgui.

La **Sra. presidenta** contesta que on fa l'activitat i en el teu tros adjudicat, que en les normes d'ús hi és.

Comenta que l'anterior secretària no estava d'acord ja que pensava que tota publicitat que es fes en una instal·lació municipal hauria de repercutir econòmicament a l'Ajuntament. De moment ho deixem però, si s'interpreta tal i com és, no podrà posar publicitat ningú si no van aquests diners a l'Ajuntament.

En aquest moment s'obre un petit debat sobre el tema de col·locar publicitat en propietats privades.

La **Sra. presidenta** comenta que els ha arribat instruccions dels tècnics de la Casa sobre les noves normes en el pavelló vell, a instància del fabricant. Entre altres recomanacions està:

- No es podrà trepitjar el parquet amb calçat del carrer, tothom haurà de portar sabatilles esportives
- No podrà trepitjar la pista amb el mateix calçat que es porti pel carrer

Comenta que les entitats s'hauran de fer responsables del compliment, que no és feina del conserge ja que les instal·lacions es deixen a les entitats, i aquestes han de fer-ho saber als seus integrants.

El **Sr. Iu Claus** pregunta què passa amb la gent de fora.

La **Sra. presidenta** respon que la gent que vingui de fora s'hauran d'adaptar a les noves normes com fan ells quan surten fora.

Comenta que falta enllestir el tema de les claus i que el cap de setmana el conserge no tanqui amb clau els vestuaris dels contraris. Diu que tot aquest tema quedarà enllestit quan estigui totes les instal·lacions en marxa, ja el modificaran.



Respecte al tema de les grades comenta que quan hi hagi partit a la pista central i s'hagin d'obrir les grades s'intentarà, encara que no creu que sigui abans que acabin les obres però sí aviat, tancar la rampa perquè no hi hagi accés a la pista i fer una entrada a les grades per la mateixa rampa. Que ho ha estat mirant un tècnic i no semblava que hagués gaire problema. Que el problema està en que amb el parquet la grada puja una miqueta i s'haurà de fer un petit arranjament.

Comenta que les obres estan quedant molt bé, que l'estructura ja està pintada de blanc i dóna la sensació de claredat. Que ja està posat la meitat del parquet, que van molt ràpid perquè ahir es van incorporar més treballadors.

El **Sr. Miguel A. Fernández** comenta que van amb temps i que acabaran per a final d'any.

El **Sr. Gil Mas** reitera que la idea és que el públic usuari no trepitgi mai el parquet, que aquest entrarà directament en les grades per darrera.

La **Sra. presidenta** comenta que si no es pot solucionar ràpidament la entrada a la graderia per la rampa, el que es farà és posar com una catifa per a que la gent entri a la grada.

Explica que s'han de modificar les grades perquè la gent no pugui saltar al camp.

El **Sr. Iu Claus** pregunta què passarà amb les festes populars que es celebren al pavelló.

El **Sr. Gil Mas** respon que no es farà ni una al pavelló nou.

El **Sr. Iu Claus** pregunta si es faran en l'altre

El **Sr. Gil Mas** respon que depèn de quines

La **Sra. presidenta** comenta que les festes populars de l'Ajuntament evidentment es faran al pavelló, perquè per això està. Comenta que es farà el Parc de Nadal i que si es fa algun acte com el dinar de Festa Majors en el pavelló nou es cobrirà el terra com ja es va fer, es posa un cobriment de protecció per no fer malbé el terra.

La **Sra. Maica Alcalde** pregunta quina data estava prevista per a finalitzar les obres.

La **Sra. presidenta** respon que a final d'any, que van bé.

La **Sra. Maica Alcalde** comenta que per anar bé les obres haguessin d'haver estat finalitzades al setembre i que els nanos no passessin fred.

El **Sr. Gil Mas** respon que anem bé pel que fa al termini d'obres.



La **Sra. Maica Alcalde** comenta que és una obra que es podria haver previst per l'estiu, perquè al setembre-octubre, quan comença a venir el fred ...

La **Sra. presidenta** li respon que llavors no l'haguessin pogut fer fins l'estiu vinent perquè ve del pressupost participatiu i per terminis era impossible, tot i que el concurs ha anat bé.

S'obre un petit debat sobre el millor moment per a fer les obres i de les condicions climàtiques.

El **Sr. Gil Mas** trenca una llança en favor de totes les entitats perquè entre totes s'han pogut combinar prou bé i que algunes que han fet molts d'esforços per a poder encabir d'altres.

Explica que els del pavelló vell han estat els més perjudicats i han buscat i solucionat la manca d'espais quan no era fàcil.

Es comenta en general que les obres valdran la pena pel resultat final i les millores que suposaran. Es comenta que hauran de canviar el nom del pavelló vell per un de més adequat.

El **Sr. Oriol Bruguera** comenta que van estar parlant amb l'alcalde dels focus, i pregunta quan estarà el tema solucionat.

La **Sra. presidenta** respon que canviaran els focus quan el contracte de Boquet estigui solucionat. Que en l'any 2019 faran una intervenció, encarregaran un nou projecte, que estan l'enllumenat.

Explica que quan es concedeix una subvenció els terminis són més curts, que ara han rebut una de la Diputació per al pavelló que invertiran.

La Sra. presidenta agraeix la participació, explica que continuen treballant per a millorar les instal·lacions i que costa més del que la gent es pensa. Comenta que de vegades volen fer coses però que l'economia i la burocràcia els frena.

La **Sra. Maica Alcalde** pregunta si el cost dels accessos a les grades del pavelló vell estava previst al pressupost.

La **Sra. presidenta** respon que sortirà d'una partida de manteniment d'edificis que és de Serveis Territorials i que ells no la controlen. Comenta que si no hi ha diners a principis de l'any 2018 hi seran perquè el cost és molt petit, que pensa que a finals de gener podria estar enllestit.



AJUNTAMENT  
D'ARGENTONA

La Sra. **Maica Alcalde** pregunta si serà amb el romanent.

La Sra. presidenta li responen que no, sinó no podria estar fins el juliol i el necessiten ja per a la conservació del parquet.

I no havent-hi res més a tractar, d'ordre de la Presidència, s'aixeca la sessió essent les 20:04 hores, en el lloc i data UT-SUPRA, de que com a secretaria, en certifico.

La secretària  
Lídia Díaz Molina



AJUNTAMENT  
D'ARGENTONA

Vist i plau  
La presidenta  
Montserrat Cervantes i Codina

